
         
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

Θεσσαλονίκη, 14/10/2020 

 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

Προς:  κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Καθυστερεί η διαδικασία προσλήψεων 258 ατόμων στις Φυλακές Νικηφόρου της 

Δράμας» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, της 28ης Σεπτεμβρίου 2020, ενώ οι Φυλακές 

Νικηφόρου Δράμας, στις 18 Ιουνίου 2020, είχαν παραδοθεί με επίσημη τελετή στο Υπουργείο 

Προστασίας του Πολίτη, εντούτοις, δεν έχουν ακόμη στελεχωθεί με το προβλεπόμενο προσωπικό 

των 258 ατόμων, που θα προέκυπτε μέσω προσλήψεων του Α.Σ.Ε.Π., όπως μας αναφέρθηκε σε 

απάντηση ερώτησής μας (2789/20-12-2019) στα πλαίσια του κοινοβουλευτικού ελέγχου και 

συγκεκριμένα, με την υπ’ αρ. πρωτ.: 7017/4/23539-γ’/7-2-2020 απάντησή σας. Στην τελευταία  

εμφαίνεται ότι, απεστάλη αίτημά σας προς το Ανώτατο Συμβούλιο Επιλογής Προσωπικού 

(Α.Σ.Ε.Π.) για την έκδοση της σχετικής προκήρυξης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 18, του 

ν. 2190/1994 (Φ.Ε.Κ. Α’ - 28) και ότι, η διαδικασία από το Α.Σ.Ε.Π. βρισκόταν, μέχρι πρότινος, σε 

εξέλιξη. Όμως, βάσει του ανωτέρω δημοσιεύματος, γίνεται αναφορά στο ότι, παρακάμπτεται πια το 

ΑΣΕΠ, αφενός, για να μην υπάρξει σημαντική καθυστέρηση, αλλά και αφετέρου, για να τηρηθεί το 

υποτιθέμενο κριτήριο της εντοπιότητας. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

Πότε θα προκηρυχθεί, εντέλει, η πρόσληψη των προβλεπόμενων 258 ατόμων προς στελέχωση των 

Φυλακών  Νικηφόρου Δράμας, μέσω ποιας διαδικασίας θα λάβει χώρα η εν λόγω πρόσληψη και 

πότε προβλέπεται να αναλάβουν καθήκοντα οι όποιοι προσληφθέντες; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

 

 

Κωνσταντίνος Χήτας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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